
 
 

 

 

Verslag OR vergadering 17 mei 2023 

Vergadermoment van 13u30u tot 14u30 

• Aanwezigheden: Mr. Roel Eerlingen, Mr. Ivo Huygen, Mv. Ilse Diepvens, Mv. Jessy 
Martens, Mv. Els Joosten, Mv. Ann Briers, Mv. Sandrine Ercken,  Mr. Peter Hermans, 
Mr Jimmy Andelhofs, Mv. Linda Carolus, Mr. Thomas Pareyn, Mr. Kristof Gilissen 

 

1. Vorig verslag 

Goedgekeurd, mits volgende opmerking. Het beleid bijscholingen staat niet in het 

arbeidsreglement. Men kan dit terugvinden in het huishoudelijke reglement of op wikitop. 

 

2. Sociaal Maribel  

Het is zeer wenselijk om veranderingen steeds lokaal te bespreken met de syndicale 

delegees. Dit werd dan ook in WZC Immaculata gedaan met de nodige uitleg. Er werd een 

functiewijzing gedaan van verpleegkundige naar zorgkundig. Wegens een tekort op de 

arbeidsmarkt voor verpleegkundige wensen ze de VP uit de sociale Maribel te halen.  Zo 

kunnen we deze meetellen in het dag forfait dat wij vanuit de Vlaamse Sociale Bescherming 

ontvangen.  

 

3. Lijst van In en uit personeelsleden 

Deze werden aan de militanten meegedeeld. 

 

4.  Procedure sollicitatie campusdirecteur. 

Informatief hoe dit concreet verloopt. 

- Vacature uitgeschreven. Verschillende hebben er dan gesolliciteerd. 

- Hier werd uitgeselecteerd door het bestuur en centrale directeur. Een 5-tal 

kandidaten werden uitgenodigd om op gesprek te komen. 

- 2 kandidaten sprongen er uit. Zij kregen nog 2 assessments, 1 door een extern 

kantoor en 1 door de bewoners (de bewoners kunnen hier vragen stellen aan de 

kandidaten). Hierdoor is er een zeer nauwe betrekking bij het aanstellen van een 

nieuwe campusdirecteur.                                                                                                       



 
 

 

 

5. Tikklok: herstelling en gebruik. 

Gaan we hiermee verder of niet? Er zijn voor- en tegenargumenten om te tikken. Dit zal nog  

grondig besproken worden met de syndicale secretarissen. Ook tussen de leden van de OR 

was men het daar een tijd geleden niet over eens. 

Er werd nog een offerte aangevraagd om deze te herstellen in het Park. Het is nog niet zeker 

of deze er werkelijk gaat komen. 

  

6. Bespreking eerste kwartaal 2023 uitzetting Jessie Martens 

Kaderopvolging – meer uren – absenteïsme  

Het viel op dat er het eerste kwartaal afbouw van meer uren in de meeste campussen aan 

het dalen waren. In april zien we dat deze terug aan het stijgen zijn in alle campussen. Dat is 

een normaal en sector breed gegeven. Zie PowerPoint / grafieken van de verschillende 

campussen.  

 

7. CAO stabiele uurroosters: stand van zaken. 

Het is een complex gegeven en vraagt dan ook heel wat tijd. Men hoopt in januari 2024 van 

start te kunnen gaan hiermee. 

Door de verschillende punten die tijdens deze gesprekken moeten bekeken en besproken 

worden, is er een vertraging op dit traject. Op 21 juni volgt er een gesprek met de 

secretarissen van ACV puls Ingrid Maurissen en BBTK  Alex Nijs.  

 

9. Varia  

In opvolging van het VIA6-akkoord zijn er pilootoproepen voor tewerkstelling sociale 

economie in de zorg. Ook Integro zal een dossier indienen met enkele partners. 

10. Volgende vergadering 21 juni om 14u in de Zorgmijn. 
 

 

An Briers, 

Secretaris OR VZW Integro 


